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El ple de l'«skate» acaba amb un
grup de joves perseguint l'alcalde
Joan Manso va haver de ser escortat per tres policies per abandonar
l'Ajuntament. El ple, que va estar a punt de suspendre's, va desestimar la
proposta del PSC de reemplaçar la pista

 Un grup de joves increpant l'alcalde de Campdevànol. Foto: Arnau Urgell

Amb l'alcalde escortat per tres agents policials i perseguit per un grup d'una vintena de joves.
D'aquesta manera va acabar un dels plens més tensos dels darrers anys a Campdevànol -més
pel què va succeir a fora de l'Ajuntament que a dins- en el qual la pista d' skate va ser
protagonista.

La sessió va servir per aprovar el conveni amb ADIF per cedir els terrenys adjacents de l'estació, on
es  preveu ubicar-hi l'skate, i també es va rebutjar, amb els vots de l'equip de govern, una moció
del PSC per tal de retornar immediatament la pista a la zona esportiva del carrer Onze de
Setembre. Mentrestant, les protestes a l'exterior de la casa consistorial anaven a més. Van
començar amb l'esclat de petards -de potència important- i algun xiulet aïllat però poc a poc es van
anar incrementant fins al punt que els crits dificultaven seguir el debat dels regidors. Els joves
contraris al trasllat de la pista reclamaven la dimissió de l'alcalde i van llençar, com a mínim, dos ous
a la façana posterior de l'Ajuntament. Això va suposar que Joan Manso arribés a anunciar que el
ple se suspenia però finalment es va reprendre.

Una vegada va acabar la sessió, els joves van esperar la sortida de l'equip de govern. L'alcalde,
acompanyat per un parell de regidors i dues persones del seu entorn, es va dirigir primer cap a la
plaça de la Dansa escortat per dos Mossos d'Esquadra i un Policia Local. Veient que l'envoltaven
els manifestants -cridant consignes i algun insult tot i que sense que hi hagués cap agressió- va
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girar cua cap a la plaça de la Mainada on va poder marxar amb el seu cotxe. Abans, ja s'havia
produït el primer moment de tensió quan un veí va recriminar als joves el soroll que estaven fent.

 Aproven el conveni amb ADIF per 20 anys

El ple d'aquest dilluns va servir per tal que l'equip de govern, amb el vot de qualitat de l'alcalde ja
que mancava una regidora, aprovés el conveni de cessió dels terrenys situats entre la via del tren
i Comforsa. L'empresa pública ADIF els cedirà durant 20 anys a canvi d'un lloguer anual de 1.800
euros. L'objectiu del consistori és instal·lar-hi la propera tardor la pista d' skate i més endavant
arranjar-hi una zona d'aparcaments, a tocar de la carretera de Gombrèn. El cost d'ambdues
actuacions és de 88.000 euros malgrat que en una primera fase s'hi destinaran 37.000 euros.

El PSC, per la seva banda, va qualificar l'operació com a «mal negoci per a Campdevànol». En
aquest sentit el regidor Lluís López va assenyalar que es cedia un terreny en estat «lamentable» i
pel qual s'hauria de pagar per utilitzar. «Vostès proposen abocar 200.000 euros en uns terrenys
que no seran mai de l'Ajuntament» va assenyalar. Una xifra (amb IVA) que engloba també una
possible tercera fase -un parc amb un cost de 80.000 euros- que Manso va recordar que no es
plantegen executar ni a curt ni a mig termini.

López va reclamar que es tornessin a estudiar el conveni i va afirmar que «per segons quins
temes hi ha diners i per altres no». A més, va alertar del «risc i perill» que podia suposar
instal·lar l' skate a tocar de la via. L'alcalde va respondre recordant que a Ripoll també es va
acabar situant al costat de l'estació i va garantir que hi haurien les mesures de seguretat
necessàries. «És un lloguer molt ajustat» va assenyalar Manso que va recordar que, per exemple,
paguen un arrendament de 15.000 euros per tenir una nau per la brigada.

 El PSC reclama, sense èxit, reemplaçar la pista immediatament

«Retirar la pista no ha estat la millor manera de resoldre un conflicte» va assegurar la regidora
socialista Roser Capdevila. En aquest sentit el PSC va reclamar, sense èxit, que la pista es
retornés de manera immediata a la zona de la pista multiesports. «Han enfadat gent i han
generat un sentiment d'indefensió» va assenyalar Capdevila que va considerar que «no ha estat la
millor decisió en ple estiu». De fet, els socialistes van posar dubte que es compleixin les previsions
i que a la tardor l'skate torni a estar en funcionament.

De nou, el vot de qualitat de l'alcalde va servir perquè l'equip de govern rebutgés la moció. Abans
però, la regidora socialista va reclamar que «votessin posant-se al costat del jovent del poble» i va
recordar que «hi havia un clam al carrer» mentre se sentien els xiulets i crits dels joves. Va ser
precisament en aquest punt que l'alcalde va anunciar que el ple se suspenia fet que va aixecar
les protestes de les quasi quaranta persones que omplien de gom a gom la sala de plens. Núria
López, per la seva banda, va recordar la cassolada del 2007, un fet que va ser fortament aplaudit
pel públic.

Des de l'Associació de Veïns del barri de l'Estació,  molt crítics amb l'actuació de l'equip de govern,
van recordar que inicialment la proposta era retirar la pista al setembre o a l'octubre. «Tenen tot
el barri emprenyat» va assenyalar el seu president, Jaume Expósito, que va lamentar que la
retirada es realitzés el mateix dia que tenien cita amb l'alcalde. Al final del ple la discussió sobre
l'estat dels equipaments va continuar pujada de to amb l'exalcalde Joaquim Serrador.
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Joan Manso marxant amb cotxe amb els joves que l'increpaven a pocs metres. Foto: Arnau Urgell

L'alcalde de Campdevànol escortat per tres agents policials. Foto: Arnau Urgell
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El ple de Campdevànol va aixecar molta expectació. Foto: Arnau Urgell
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